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Agenda. 

 

1.  Opening en mededelingen 

2.  Notulen vergadering 24 juni 2015 

3.  Politierapportage over de wijken 

4.  Warm Tapwater Stadverwarming Eneco 

5.  Toelichting inrichting Lijsterbestraat / Sociale Projecten 

6.  Verkeersproblematiek Lekboulevard, Jachtmonde en Bovenmonde  

7.  Participatieavond Park Oudergein 30 juni 2015l  

8.  Crowdfunding 

9.  Energie-ambassadeurs  

10. Elektriciteitsgebouwtje bij winkelcentrum Hoogzandveld 

11. Wijkschouw 

12. Behandeling Werkplan 2015 

13. Vervolgafspraken / volgende stappen 

14. Rondvraag 

15. Sluiting 

----------------------------------------------------------------------- 

 

 

1. Opening en mededelingen 

 

a. Opening 

 

De voorzitter heet de aanwezigen welkom. Hij meldt dat wethouder Hans Adriana 

en wijkmanager Mieke Tulleken afwezig zijn; laatstgenoemde wegens ziekte. 

Sociaal Programmeur Sandra Zwart heeft een nieuwe functie, haar rol wordt 

overgenomen door Els Reinking. Micha Gilty heeft ook een nieuwe functie. Over 

beiden straks meer.  
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Lex Maurer is afwezig door de bekende reden. Hij gaat voorts verhuizen naar 

Vianen en kan dus geen lid van het wijkplatform HZL blijven; helaas. 

 

b. Mededelingen 

 

1. Kaalslag kleine rietput, voormalig populierenbos 

Conny uit haar onvrede over bovengenoemde locatie en de wijze van beheer.  

Zij heeft contact gehad met de gemeente hierover, waarop deze activiteit 

vooralsnog bevroren is en pas zal worden opgepakt na een communicatietraject 

met omwonenden. Afgesproken wordt dit bij de wijkschouw mee te nemen. 

 

2. Klachten over speelveld Lijsterbesstraat/Iepstraat 

Bewoners klagen over de wateroverlast op het speelveld en de prikkelbossen die 

langs de zijkant staan. Erg vervelend wanneer de voetbal daar in terecht komt. 

Aangegeven is aan de bewoners dat dit soort (onderhouds)klachten eerst bij de 

servicelijn 14030 gemeld moeten worden. Voorts is afgesproken dit bij de 

wijkschouw mee te nemen. 

 

3. Klachten beheer grasvelden Bovenmonde nabij nrs 32 en 61 

Micha Giltay neemt deze klachten mee. Wordt ook een punt bij de wijkschouw.  

 

4. Overlast motoren Jachtmonde, Bovenmonde, Lekboulevard 

Dit blijft doorgaan. Verdere bespreking bij agendapunt 6. 

 

5. Aanvragen wijkbudget 

Tot dusverre 4 goedgekeurd; ruim € 600. Betreft Akelei/Waterlei/Stokroos; 

Heggerank e.o.; Kiezelmonde/Ankermonde, Anemoonstraat e.o. 

 

6. Braakliggend terrein nabij toekomstig Middengebouw 

Het voorgenomen burgerinitiatief voor tijdelijk gebruik is gestopt omdat er geen 

belangstelling voor was. Het wijkplatform is bereid om, als er opnieuw initiatieven 

komen, deze te ondersteunen. 

 

7. Bomenplan Koninginnensluis 

Jan en Aad hebben de bijeenkomst over dit plan bijgewoond. WPHZL heeft haar 

ideeën over het plan gegeven. Zij hecht vooral belang aan het monumentale 

karakter van de bomengroep. De werkgroep opteert (met goede redenen, namelijk 

verkleining kwetsbaarheid van het geheel) voor een gedifferentieerde opzet. Het 

vertrouwen is ontstaan dat aan beide verlangens tegemoet zal worden gekomen. Er 

is veel deskundigheid in en rond het bomenteam en er wordt naar vele 

invalshoeken gekeken. De visie van WPHZL maakt nadrukkelijk deel uit van de 

doelstellingen. Wordt vervolgd.  

 

8. Herkenbaarheid wijkplatform HZL 

Chris heeft voor de herkenbaarheid van de leden bij activiteiten, bijv. wijkschouw, 

een aantal vesten met opschrift (logo en website) aangeschaft. Hij toont ze aan de 

aanwezigen. Een enkel lid levert commentaar maar ze gaan wel gebruikt worden. 

Gebruik is bedoeld bij elke "formele verschijning" van het wijkplatform. Dat kan 



3 

bijvoorbeeld ook zijn bij een vrijwilligersmarkt e.d. 

 

2. Notulen vergadering 24 juni 2015.  

    (behandeld na de agendapunten 3 en 4). 

 

Punt 8 bewoners Anemoonstraat en Jeugdland 

Projektleider Nadine Onrust heeft per email een opmerking gemaakt over het 

vermelde door Mieke Kortlever aan de voorzitter. Hilbert leest dit voor. In de 

notulen zal dit worden opgenomen. 

Hierna worden de notulen vastgesteld.  

 

Afsprakenlijsten: zie bijlage 2 

 

3. Politierapportage over de wijken 

 

De wijkagenten Marleen en Yolanda zeggen dat er veel inbraken in de maanden juli 

en augustus hebben plaatsgevonden. In de Waaksrapportage staat: zie bijlage 3.  

 

Het gaat om woning-, garageboxen- en autoinbraken, fietsendiefstallen en 

geweldpleging.  

 

Een bewoner, de heer Ahrend, vraagt bij wijkagent Marleen, aandacht voor 

lawaaioverlast (tram, Zandveldseweg) maar vooral voor de definitieve plaatsing 

van een hek. De gemeente heeft de strook grond langs de trambaan opgeruimd en 

de bomen gekapt. Het hek dat de strook grond en de trambaan scheidt is stuk. 

Kleine kinderen kunnen daar zo doorkruipen. Dat is levensgevaarlijk! De gemeente 

heeft een verplaatsbaar hek geplaatst maar laat het verder afweten. 

 

Het vorige bestuur van het wijkplatform heeft het lawaai/de snelheid op de 

Zandveldseweg en Henri Dunantlaan aangekaart bij de toenmalige wethouder. Er is 

overleg met de politie geweest (Günther Creton-gemeente Nieuwegein) maar dat is 

doodgebloed, mede omdat het toenmalige bestuur opstapte.  

Marleen zegt dat dit geen onderwerp voor een wijkagent is. Afgesproken wordt dat 

het WPHZL de draad weer opneemt en de heer Ahrend informeert. Afgesproken 

wordt dat Micha Giltay met de kwestie van het hek aan de slag gaat. 

(Na de vergadering: overleg met de gemeente leert, dat voor het hekprobleem 

tussen Zandveld en de trambaan Zandveldseweg gekozen is voor een groene 

oplossing: er zal uit de kluiten gewassen struikgewas geplaatst worden. Dit heeft 

de voorkeur boven hekken. Dit zal spoedig gebeuren, want het is nu plantseizoen. 

Het snelheids/geluidsprobleem Zandveldseweg zal opnieuw met de 

verkeersdeskundige Günther Creton worden aangekaart. In een eerdere 

vergadering van WPHZL is vastgesteld dat het snelheidsprobleem op de Henri 

Dunantlaan nauwelijks meer speelt.) 

 

Wijkagent Yolanda zegt dat de geluidsoverlast op de Lekboulevard en Bossenwaard 

gedaald is. Een bewoner vraagt aandacht voor het feit dat de crossers met hun 

motoren de dijktrappen op en neer gaan en/of de trap oprijden en zonder aarzeling 

met vrij hoge snelheid de lekboulevard opschieten. Vroeger stonden bovenaan de 
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dijk hekjes om "af te remmen". WPHZL bekijkt dit met de gemeente tezamen met 

de andere klachten/zaken rond deze locatie. Zie agendapunt 6. 

4. Vervanging Warm Tapwater van Eneco bij de huizen aan de 

Bovenmonde en Klippermonde.  

De vele wijkbewoners zijn door Eneco per brief gevraagd naar deze bijeenkomst 

van WPHZL te komen. Het wijkplatform biedt bewoners graag een podium om hun 

problemen kenbaar te maken en, zo mogelijk,  te bespreken met de andere 

spelers, in dit geval Eneco.  

Allereerst geven de heren Olaf Jansen en Marc van Kreuningen van Eneco uitleg 

wat er gaat gebeuren en wat er mogelijk in het gebruik gaat veranderen. De 

vervanging is nodig vanwege de vele storingen in de huidige installatie. De 

bewoners zijn bang dat zij na de vervanging blijvend minder warm water in hun 

huizen hebben. De vragen en discussies gaan over de mogelijke lagere waterdruk 

en watercapaciteit na de vervanging. En dat de aftappunten van warm water niet 

gelijktijdig kunnen worden gebruikt. De bewoners hebben dit gehoord waar de 

vervanging is gebeurd. De discussies gaan nog lang door maar de bewoners 

worden niet gerust gesteld. Ze gaan zeker bezwaar maken en zijn niet van plan de 

vervanging over twee weken in hun huis toe te staan. Eneco zegt toe dat alle 

bewoners nog dit weekend een brief ontvangen waarin op de problematiek en op de 

oplossingen wordt ingegaan. 

De voorzitter bedankt de bewoners voor hun komst en de heren van Eneco voor 

hun uitleg.        Er volgt nu een kwartier pauze. 

 

(Ingelast agendapunt:) 

 

Ingelast wordt een verdere kennismaking met Els Reinking en Micha Giltay 

van de gemeente Nieuwegein.  

Els zegt dat ze al 15 jaar bij de gemeente Nieuwegein werkt waarvan 14 jaar bij de 

afdeling Beheer. Sinds een jaar werkt ze in het Sociale Domein en dat voor het 

Zuid-Oostelijk deel van de gemeente (HZL, Vreeswijk en Fokkesteeg). Ze ziet er 

naar uit om aan de slag te gaan als Sociaal Programmeur.  

 

Micha heeft door de reorganisatie bij de gemeente een nieuwe functie gekregen. Hij 

is coördinator Front Office Openbaar Domein. Voorheen was hij teammanager bij de 

afdeling Beheer. Hij blijft wel het aanspreekpunt voor de wijkplatforms in ZuidOost. 

Eén van de zaken die hij gaat doen/organiseren, is de verdere uitbouw van een 

kaartsysteem dat tot dusverre bij de afdeling Beheer is gebruikt om al hun 

projecten op een geografische kaart te vermelden met een inhoudelijke 

omschrijving. Ook projecten uit andere domeinen (afdelingen van de gemeente) 

moeten daarin worden opgenomen.  

 

De voorzitter wenst beiden veel succes in hun “nieuwe” functies en vraagt hen om 

voor het wijknieuws van november as een beschrijving van hun functie te maken 

en die met foto op te sturen aan Hilbert.  

 

5. Toelichting inrichting Lupinestraat 
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Dit agendapunt wordt doorgeschoven naar de volgende vergadering. 

Ingelast wordt het agendapunt 5 Sociale Projecten 

 

Sociale projecten 

 

De werkgroep (zie afsprakenlijst 24 juni 2015 nr 5) is bijeen geweest samen met 

sociaal programmeur Els Reinking. Al snel ontstond de gedachte om samen met de 

winkeliers een kerstmarkt te organiseren. Als data zijn vrijdag 18 en zaterdag 19 

december genoemd, maar donderdag 17 en vrijdag 18 december is ook een 

mogelijkheid. De gedachte om wijkbewoners een kraam beschikbaar te stellen, 

werd later weer verlaten. Het moet de eerste keer een knaller worden met grote 

kwaliteit. Gedacht wordt, naast de kraampjes van de winkeliers, aan oude 

ambachten, standwerkers, muziek – koren, glasblazer. Samenwerking met de 

winkeliers is een ‘must’, ook vergunningstechnisch. Het moet voorts een ‘traditie’ 

worden. Voor de eerste keer geldt: beter goed dan groot, uitbouwen kan in latere 

jaren. 

 

Els zegt met de vergunningen aan de slag te gaan en de voorwaarden die daaruit 

voort zullen vloeien. Zoals drank, toiletten, veiligheid. De vergunningprocedure 

vraagt best een behoorlijke behandelperiode bij de gemeente, dus we moeten snel 

aan de slag. Iedereen is enthousiast over dit plan en is er voor om door te gaan.  

Arie gaat zo snel mogelijk (binnen 5 dagen) met Marcel van der Meer in gesprek. 

Hij laat per email de werkgroep weten of de winkeliers mee doen.    

 

6. Verkeersproblematiek Lekboulevard, Jachtmonde en Bovenmonde 

 

Deze problematiek is veel omvattend. Het gaat om: Bovenmonde (herrie, 

verkeersoverlast, te hard rijden, inrichting Bovenmonde als 30km weg, 

motorenoverlast) en Lekboulevard&Jachtmonde: (idem, maar bovendien 

verbindingen met speelterrein uiterwaarden, nieuwe uitzichtpunt, het weggetje 

naar de veerpont). Vanuit de klankbordgroep Ruimte voor de Lek worden een 

aantal van deze problemen ook aangedragen maar ook het gebruik en beheer van 

de hondenuitlaatplaats in de Bossenwaard.  

 

De handhaving in het gebied is een aandachtspunt. Zo is er klaarblijkelijk ook weer 

een hondentraining in de hoek van de Lekboulevard en A2 gestart. Hilbert zal aan 

wijkagent Yolanda het emailadres van de bewoner sturen over de hondentraining 

zodat die een en ander kan uitleggen. 

 

WPHZL heeft met Mieke Tulleken en Günther Creton (afdeling Verkeer) inmiddels 

een wandeling in het gebied gemaakt. Voorstellen zullen per brief aan het 

wijkplatform worden gedaan.  

Wordt vervolgd. 

 

7. Participatietraject Visie Park Oudegein 

 

Jan Bollen heeft de informatieavond op 30 juni jl bezocht. De opzet was om de 

ontwikkelde plannen verder uit te diepen in een 4-tal clusters. De hoofdlijnen van 

de ontwikkelingen zijn de volgende.  
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- Ter hoogte van het Anthoniusziekenhuis een brugverbinding met het park te 

maken (idee: brug die opengaat waarbij aan iedere zijde van het kanaal een 

brugdeel ligt). 

- De ingang van het park vanuit de wijk Merwestein open en toegankelijk te maken 

zodat je als vanzelf het park inloopt. De bestaande bomen zullen voor een deel 

gekapt moeten worden zodat een doorzicht ontstaat.  

- Er komt een natuurdoorgang voor fauna dwars door het park heen en ter hoogte 

van de Parkhout(weg) een diervriendelijke doorgang. De bestemming van het 

perceel tussen parktunnel (tramhalte Fokkesteeg) tot aan de sportparken wijzigen 

in sec natuur.  

- De Parkhout(weg) om te vormen tot een parklaanachtige weg met bomen aan 

weerszijden.   

- Een toegang vanuit het park naar het IJsselbos. 

 

Er komt een afsluitende bijeenkomst en daarna gaat de Visie Park Oudegein naar 

het College; planning september. En daarna naar de Cie ROM en de Raad. 

 

Jan is erg verbaasd over de bijeenkomst een week later over het MEC. De 

wethouder was daarbij ook aanwezig en er was zelfs een bureau ingehuurd om een 

plan te maken. En daarvoor subsidie aan te vragen bij het Oranjefonds. Dat terwijl 

er over park Oudegein nog niets is beslist. De plannen moeten worden uitgevoerd 

door vrijwilligers waarbij de wijkplatforms ook een rol kunnen spelen.  

Er volgt een discussie waarin duidelijk wordt dat dit een afzonderlijk traject is 

waarbij de link met de visie park Oudegein is dat het MEC in het park ligt. Vooral de 

beroepsgroepen en professionals (bv Reinaerde; Groen Verbindt; Samen 

Duurzaam; Lister) trekken dit. Insteek is vooral de participatie van bewoners te 

bevorderen. Wijkplatforms wordt een informatieve (communicatieve) rol 

toegedacht.   

 

Toevoeging in vergadering van 24 oktober 2015 

Er is sprake van een 3 afzonderlijke traject die wel relatie met elkaar hebben: 

1. Ontwikkeling Visie Park Oudegein 

2. Ontwikkeling Natuurkwartier 

3. Doorontwikkeling moestuin en aanvraag subsidie van het Oranjefonds 

 

 

8. Crowfunding 

 

Jan heeft de bijeenkomst op 29 juni bezocht. De aanpak klinkt allemaal logisch 

maar het staat nog wel in de kinderschoenen, is zijn gevoel. Op 14 september is de 

volgende bijeenkomst. 

 

9. Energieambassadeurs 

 

Bart en Arie hebben de training gevolgd en er komt nog een volgende. 

 

10. Elektriciteitsgebouwtje bij WC Hoogzandveld aan de Zandveldseweg 

 

Door naar de volgende vergadering. 
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11. Wijkschouw 

 

De voorzitter stelt voor om voor uit iedere wijk een wijkplatformlid te benoemen 

om de wijkschouw voor te bereiden. Er zijn al een aantal zaken aangedragen. Voor 

de Lekboulevard denkt hij aan zichzelf. Voor HoogZandveld aan Conny en voor 

Zandveld aan Chris. Laatstgenoemde ziet zich (om fysieke redenen) nog niet door 

de wijk lopen. De voorzitter stelt voor dat Conny Zandveld doet en Hilbert 

HoogZandveld. Afgesproken wordt dat de voorzitter hen voor een startbijeenkomst 

uitnodigt.  

Micha geeft aan dat de gemeente graag minimaal 14 dagen van te voren 

geïnformeerd wil worden, zodat ze voorwerk kunnen doen. En de datum van de 

wijkschouw zo snel mogelijk doorgeven.  

 

12. Werkplan 2015 

 

De voorzitter geeft aan dat het werkplan een dynamisch document is dat 

voortdurend verandert. Hij vraagt om hem te informeren over wijzigingen en 

nieuwe zaken. Behandeling van het plan vindt nu niet plaats, omdat er al veel 

onderwerpen uit het plan in de agenda zijn opgenomen en langs die route al 

worden/zijn besproken. 

 

’t Veerhuis heeft een omgevingsvergunning aangevraagd om de ingang een eind 

naar voren te halen. De bewoners zijn door hen geïnformeerd.  

  

13 en 14. Vervolgafspraken, volgende stappen en rondvraag 

De klankbordgroep Ruimte voor de Lek is bijgewoond door Jan (vertegenwoordiger 

van WPHZL) en Hilbert. Een paar van de bij punt 6 genoemde zaken kwamen daar 

ook aan de orde. Er blijft zorg over een goede toegang voor kinderen die de 

natuurspeelplaats gaan bezoeken. Inmiddels is er bericht dat RWS-Oost geen 

bezwaar heeft tegen de aanleg van de speelbruggen over de kreek bij de 

speelnatuur. 

 

De echte zorg is dat RWS bezig is t.b.v. de aanbesteding een beheersplan op te 

stellen, waarin wettelijke verplichtingen over natuur(beheer) niet worden 

opgenomen. Het gaat RWS vooral om waterstaatkundige zaken en om een goede 

verhuurprijs te krijgen. Op voorstel van Hilbert zal de voorzitter van de 

klankbordgroepde voorzitter van de stuurgroep (gedeputeerde Natuur van de 

provincie Utrecht) informeren over deze kwestie. Vooral omdat eind oktober het 

project afloopt.  

 

15. Sluiting 

 

De voorzitter sluit om 23.00 uur deze enerverende vergadering. Hij wenst iedereen 

wel thuis.  
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Bijlage  1 

 

DEELNEMERS WIJKPLATFORM HZL 9 september 2015 

 

Naam Rol Aanwezig 

Ja/nee 

Komst bevestigd 

Aad Koedijk Voorzitter Ja Ja 

Arie den Oudsten Secretaris  Ja Ja 

Chris Bouws Penningmeester  Ja Ja 

Conny van der Wal Lid Ja ja 

Jan Bollen Lid Ja Ja 

Hans van Oort Lid Ja Ja 

Lex Maurer Lid Nee Verhinderd en 

aftredend 

Bart van Roosmaelen Lid Nee Verhinderd 

Hilbert Hamberg Notulist Ja Ja 

Hans Adriani Wijkwethouder Nee Verhinderd 

Mieke Tulleken Wijkmanager Nieuwegein Nee Ziek 

Micha Giltay Teamleider Beheer 

Uitvoering/Ngein 

Ja Ja 

Els Reinking Sociaal Programmeur/Ngein  Ja Ja 

Marleen van Velzen Wijkagent HoogZandveld & 

Zandveld  

Ja Ja 

Yolanda van Elteren Wijkagent Lekboulevard Ja Ja 

Erna Kotkamp Bewoners Ja Ja 

Olaf Jansen en Marc 

van Kreuningen 

25 wijkbewoners 

Eneco/gastsprekers 

--------------------------------- 

Bovenmonde/Klippermonde 

Fokkesteeg/Hoogzandveld 

Ja 

------------ 

ja 

 

 

 

Ter herinnering!!!! 

Het vastgestelde vergaderschema voor 2015: 

8 april (geweest) 9 september (geweest) 

20 mei (geweest) 14 oktober 

24 juni (geweest) 25 november 

  

13 januari (2016)  

 

Aanvangstijd: 20.00 uur, locatie in alle gevallen Buurtplein Zuid. Zo nodig zullen er 

overigens extra vergaderingen kunnen worden uitgeschreven. Bewoners kunnen 

onderwerpen voor de vergadering aandragen. Bewoners kunnen de vergaderingen 

ook bijwonen en mogen meepraten. Vooraf aanmelden wordt op prijs gesteld, wij 

kunnen u dan netjes ontvangen. 
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Bijlage 2. 

Afsprakenlijst overleg WPHZL op 8 april 2015. 

Agendapunt/ 

volgnummer 

Inhoud Afgedaan 

dd 

 7-1 Voorzitter verzoekt Conny om deel te nemen aan 

bijeenkomsten van het   project Helmkruid 

afgedaan 

 8-1 Hilbert stuurt de destijds opgestelde stukken over het 

project Handelskade/Lekboulevard op 

gedaan 

 9-1 Ieder lid van het wphzl stuurt een foto op aan Chris 

voor de site 

Gebeurd 

10-1 Hilbert zal de stukken over handhaving rijsnelheden op 

Henri Dunantlaan en Zandveldseweg toezenden; 

eventuele actie wphzl dan bekijken 

gedaan 

10-2 Mieke volgt planontwikkeling verkeersveiligheid Brede 

School en informeert het wphzl 

Afgedaan; 

naar 

werkplan 

10-3 Hilbert stuurt Jan Bollen de vergaderstukken en meldt 

hem aan als contactpersoon 

gedaan 

10-4 Aad, Hilbert, Micha en Mieke bekijken de mogelijke 

inpassing van de afscherming van het pannafield bij 

het Witte Huis in het project renovatie 

geluidswal/schermen; bespreken in het volgende 

overleg 

afgedaan 

10-5 Mieke onderzoekt de mogelijke beschikbaarheid van 

adoptie van plantenbakken bij de afdeling Beheer; 

contactpersoon wphzl is Conny 

Afgedaan 

10-6 Aad zal Hans vO  vragen voor deelname aan 

paticipatiebijeenkomst van 18 mei as over de 

herziening van Park Oudegein 

Afgedaan 

10-7 Arie en Mieke gaan mogelijkheden bekijken voor 

beperking van het te snel rijden op de Lekboulevard 

door auto’s ,motoren. Aanleiding was een verzoek van 

Aad Bosch (bewoner en lid comité Bossenwaard) 

9/9 vervolg: Inmiddels is een wandeling op de 

Lekboulevard gemaakt met Günther Creton van de 

afdeling Verkeer. Hij stuurt een brief met voorstellen. 

14/10 Brief is ontvangen en eigenlijk is alles 

afgewezen.HZL start een nieuw traject   

afgedaan 

10-8 Mieke bekijkt of er mogelijkheden zijn voor de 

plaatsing van extra bladkorven in het najaar bij de 

afdeling Beheer 

Afgedaan; 

via servicelijn 

14030 

10-9 Sandra neemt initiatief voor een afspraak met haar, 

Mariëtte, Aad en Conny over het braakliggende terrein 

in het Lotusplantsoen (voormalige schoolgebouwen). 

Vraag is wanneer wordt er gras ingezaaid en/of er 

Afgedaan 
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andere tijdelijke gebruiksmogelijkheden zijn (bv een 

moestuin) 

11-1 Hilbert stuurt Aad, Arie en Chris zo mogelijk een 

‘zware’ versie van het wphzl logo 

12-5-2015 

11-2 Hilbert stuurt Aad een lijstje incl emailadressen van 

mogelijke vaste gesprekspartners van het wphzl 

12-5-2015 

11-3 Hilbert stuurt Aad scan van de ingevulde presentielijst 17-04-2015 

 

Afsprakenlijst overleg WPHZL op 20 mei 2015. 

Agendapunt/ 

volgnummer 

Inhoud Afgedaan 

dd 

1.b.  Micha belegt een overleg tussen gemeente en de 

visclub over het onbevoegd maaien van de 

oeverbeplanting bij Rietput 

Afgedaan 

2.3. Mieke maakt een afspraak voor een overleg over het 

experiment met de afvalbakken in HZL met Conny, 

Aad en Myra Veldhuizen 

Afgedaan  

5 De gemeente heeft z.s.m. overleg met de bewoners 

van de Anemoonstraat over de mogelijke locatie voor 

Jeugdland 

Loopt: 9/9 

procedure 

loopt/ 

afgedaan 

7.12 Op 5 juni is er een overleg tussen Moorland, MOvactor, 

Gemeente Nieuwegein over de problemen met de 

toegankelijk van het buurt- en zorgplein Zuid. 9/9: 

gesprek is niet doorgegaan (Hilbert); vrijdag 4/9 wel. 

Hilbert komt met een verslagje. 

14/10 WMO-raad heeft voorstel gedaan;  

Loopt door 

7.13. Aad neemt contact op met wijkplatform Batau-Noord 

over de prijzen ed van bloemvoorzieningen in de wijk 

Afgedaan 

1.b.4. Arie en Bart nemen deel aan de training energie-

ambassadeur 

Afgedaan  

 

Afsprakenlijst overleg WPHZL op 24 juni 2015. 

Agendapunt/ 

volgnummer 

Inhoud Afgedaan 

dd 

1b3 Hilbert wijst Dennis Duiker op de samenloop van de 

terrasvergunning en de toegang van het 

buurt/zorgplein; 

9/9 nieuwe vergunning voor andere plek 

Afgedaan 

1b9 Jan gaat naar de bijeenkomst over Crowdfunding Afgedaan 

1b11 Mieke regelt een benen-op-tafel-gesprek met het 

bestuur WPHZL, haarzelf en Sandra 

Afgedaan 

4 Conny is aanspreekpunt van HZL bij pilot Afvalbakken 

(“prullenbakken”) 

Afgedaan 

5 Bart regelt een bijeenkomst met MOvactor (Karin, ---) afgedaan 
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en HZL (Arie,Conny, Hilbert). Doel: bekijken hoe het 

thema “welzijn” in de agenda van WPHZL kan worden 

betrokken. 

5  Arie bespreekt met de winkeliersvereniging wc Hzv het 

idee om t.g.v. de opening van het centrum een 

bewonersfeest te houden (mede i.h.k.v. het vorige 

punt, elkaar ontmoeten). 

gebeurd 

5 Aad en Karin hebben een verder 

kennismakingsgesprek 

Gebeurd 

6 Mieke nodigt project Bredeschool/Lupinestraat uit voor 

de september vergadering van HZL; 

9/9 doorgeschoven naar vergadering 14 oktober 2015 

15/10 moeilijk traject en loopt door; inwoners eerder 

betrekken 

Loopt 

7 Aad, Arie en Jan bezoeken de bijeenkomst van RWS 

over de bomen bij de koninginnensluis 

Afgedaan 

8 Hilbert maakt conceptbrief voor Aad over de K+R 

plaatsen bij het zorgplein; 9/9 behoefte is sterk 

gedaald 

Afgedaan 

 

 

Afsprakenlijst overleg WPHZL op 9 september 2015. 

Agendapunt/ 

volgnummer 

Inhoud Afgedaan 

dd 

2b -1,2 en 3 Worden meegenomen in de wijkschouw  afgedaan 

3 WPHZL neemt de draad weer op over geluidsoverlast 

en te snel rijden op Zandveldseweg en Henri 

Dunantlaan. Informeert ook de heer Ahrend. 

afgedaan 

5 Arie neemt binnen 5 dagen contact op met Marcel van 

der Meer over de kerstmarkt. Informeert 

werkgroepleden per email over het resultaat. 

afgedaan 

11 Wijkschouw: Aad start overleg op met Conny en 

Hilbert om de wijkschouw voor te bereiden. 

afgedaan 
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Bijlage 3 

 

De melding aan de waaksdeelnemers. 
  

   Beste Waaks! deelnemer, 

In deze vakantieperiode juli en augustus hebben zich de volgende zaken  

voorgedaan in Hoog Zandveld, Zandveld en Lekboulevard waarbij  

hondenbezitters de politie kunnen ondersteunen.   

Woninginbraken in deze periode: 

·    Kribbemonde: 

     Inbraak in hoekwoning. Cilinder vernield van slot garagedeur. Gezin was thuis ten tijde  

    van inbraak. Alleen huissleutel weggenomen. 

·    Kolkemonde:                  

Poging inbraak. Schroeven in kantelraam voorzijde losgedraaid. 

Diefstal af / uit auto in deze periode: 

Op dit moment wordt er door heel Nieuwegein veel in auto’s ingebroken. De politie wil  

graag daders van deze inbraken pakken en is hier ook volop mee bezig.  

De auto-inbraken hebben plaatsgevonden in de volgende straten: Ebbemonde,  
Bovenmonde en Lekboulevard. 

De auto-inbraken worden op dit moment veel gepleegd door het inslaan van autoruiten.   

Buit onder andere:  gereedschap, kentekenplaten, velgen en navigatieapparatuur.  

Opmerking wijkagent : Een auto-inbraak kost de inbreker niet veel tijd, maar als u  

als hondenbezitter  oplet kunt u verdachte personen signaleren in de wijk. Vaak zijn dit  

personen die vreemd gedrag vertonen bij geparkeerde auto’s. Denk hierbij aan personen  

die een rondje om de auto’s lopen, aan portieren voelen of vreemd gedrag in de  
nabijheid van auto’s vertonen.   

Overige bijzonderheden: 

·  Er hebben een aantal fietsendiefstallen plaatsgevonden, o.a. bij een bejaardentehuis en  
     carpoolplaats. 

·  Bij de Waterbiestunnel heeft openlijke geweldpleging plaatsgevonden.  

   De daders zijn aangehouden. 
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·   Bij de Vloedmonde is een loungeset uit de achtertuin weggenomen. 

·   Er heeft 3x een diefstal uit een garagebox plaatsgevonden: 1 x poging,  
   1 x is een fiets weggenomen , 1 x is een motor weggenomen. 

Met vriendelijke groet, 

Rianne Diepeveen, gemeente Nieuwegein 

Marleen van Velzen, wijkagente (Hoog) Zandveld, politie Nieuwegein 

Yolanda van Elteren, wijkagente Lekboulevard, politie Nieuwegein 

 

  

  

  

  

 


